

台灣林業科學

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

26 卷 2 期
中華民國 100 年 6 月

Vol. 26 No. 2 June 2011

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

研究報告

- 柳婉郁、林俊成·地主對綠色造林計畫之參與意願與政策認知-以台南縣為例 113
- 張東柱、王武榮、周正仁·利用幾種化學成分區別牛樟芝的菌絲體與子實體 125
- 王義仲、林俊成·國內林產工業經營者對木材供應選擇與對國產木材需求之研究 135
- 彭元興、王益真、劉明杰、郭蘭生·奈米級絹雲母在輕量塗布紙的應用 151
- 蔡呈奇、張瑀芳、許佳雯·台灣東北部不同疏伐強度下柳杉針葉凋落物分解之養分釋出變化 163
- 奧特根蘇仁布倫、李明仁·叢枝菌根菌沾屑多樣孢囊菌(*Diversispora spurcum*)增進蒙古扁穗冰草(*Agropyron cristatum*)的生長和耐凍性 179
- 林文智、陳永修、周富三·台灣南部一個常綠針闊葉混合林的群集與族群動態：十年(1999~2009)趨勢 193

研究簡報

- 梁家源、李明仁·中華蝠蛾為害林木現況 203

Research papers

- Liu WY, Lin JC.** Landlord Awareness of and Willingness to Participate in a Green Forestation Plan: The Case of Tainan County 113
- Chang TT, Wang WR, Chou CJ.** Differentiation of Mycelia and Basidiomes of *Antrodia cinnamomea* Using Certain Chemical Components 125
- Wang YC, Lin JC.** Analysis of Timber Supplier Selection and Domestic Timber Requirements of the Forest Products Industry in Taiwan 135
- Perng YS, Wang IC, Liu MJ, Kuo LS.** Application of Nanosericite to LWC Paper 151
- Tsai CC, Chang YF, Hsu CW.** Effects of Thinning Treatments on Nutrient Release from Decomposing Needle Litter of Sugi (*Cryptomeria japonica* D. Don) in Northeastern Taiwan 163
- Otgonsuren B, Lee MJ.** Arbuscular Mycorrhizal Fungus *Diversispora spurcum* Improved the Growth and Freeze Tolerance of Mongolian Crested Wheatgrass (*Agropyron cristatum*) 179
- Lin WC, Chen YH, Chou FS.** Community and Population Dynamics of an Evergreen Conifer-Broadleaf Forest in Southern Taiwan: Recent Trends (1999~2009) 193

Research note

- Liang JY, Lee MJ.** Status of Forest Trees Infested with *Endoclita sinensis* (Lepidoptera: Hepialidae) 203

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 26 Number 2 June 2011